
Artikel 41 vragen aan wethouder Heller over aquathermie in Kerkelanden

D66 Hilversum heeft vernomen dat het haalbaarheidsonderzoek voor een duurzaam 
warmtenet in Kerkelanden inmiddels is afgerond. De conclusies in dit rapport geven weer 
dat zo’n warmtenet haalbaar is en 75% CO2 bespaart. Onze fractie heeft dit onderzoek met 
plezier gevolgd, omdat we van mening zijn dat hier een hele belangrijke kans ligt om aan de 
slag te gaan met de transitievisie warmte. 

1. Wat vindt de gemeente van het rapport, de conclusies en de aanzet tot vervolg?
2. De gemeente heeft meegewerkt aan dit onderzoek, wat zijn de vervolgstappen die 

genomen gaan worden?
3. Is de gemeente van mening dat aquathermie in Kerkelanden een goede pilot kan zijn 

evenals de Hilversumse Meent dat is?
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